

河南睿特兹贸易有限公司

HENAN RTENZA TRADING CO.,LTD

抗氧剂 ANTIOXIDANT

RTENZA 2246

化学名称

2,2'-亚甲基双(4-甲基-6-叔丁基苯酚)

Chemical Name

2,2'-Methylene bis(4-methyl-6-tert-butylphenol)

分子式/Molecular Formula

 $C_{23}H_{32}O_2$

结构式/Molecular Structure

340.50

分子量/Molecular Weight

119-47-1

技术指标/Specification

CAS 编号/ CAS No.

H	J	k
Y		_
"	Y	
	H	

项目/Item	指标/Specification
外观(目测)/Appearance	白色或乳白色粉末/White or milky white powder
初熔点/Initial Melting Point,℃ ≥	122.0
加热减量/Loss on Drying, % <	0,30
灰分/Ash, % ≤	0.20
筛余物/Residue on 150 Meshes, % ≤	0.50
PH 值/PH Value, % ≥	7.0

性状 白色粉末,相对密度 1.04,易溶于苯、醇、丙酮等有机溶剂,不溶于水。本品毒性低,大鼠径口 LD50 为 6500mg/kg。

Properties White powder, relative density 1.04, soluble in benzene, alcohol, acetone and other organic solvents, insoluble in water. This product is low toxicity, the mouth diameter of rats LD50 is 6500 mg/kg.

用途 抗氧剂 2246 是用途广泛的高效非污染性抗氧剂,广泛用于合成树脂,合成橡胶、天然橡胶,具有优良的抗热氧老化,制品不变色,不啧霜。

Application Antioxidant 2246 is a kind of high efficient and non polluting antioxidant which has a wide range of uses, and widely used in synthetic resin, synthetic rubber, natural rubber, it can excellently resist thermal oxygen aging, it can make products do not change color and not chut frost.

包装 20kg 牛皮纸袋。

Package 20kg kraft paper bag.

贮存 应储存在阴凉干燥、通风良好的地方。包装好的产品应避免阳光直射。

Storage The product should be stored in the dry and cooling place with good ventilation, avoiding exposure of the packaged product to direct sunlight.